
ZÁPIS 
z 4. zasedání Studentské rady Univerzity Pardubice 

konaného dne 6. dubna 2021 konající se v online prostředí 
Microsoft Teams 

 
Přítomní členové SRUPa: Lucie Částková, Martin Šimek, Diego Alejandro Valdés, Lada 
Dubnová, Jiří Šlapák, Martin Šustr, Petr Leinweber, Marek Henzl, Eliška Matušková, Vojtěch 
Hula, Ondřej Kuba, Tomáš Kupilík, Šárka Caitlín Rábová, Ondřej Kuba, Filip Vávra 
 
Omluveni: Markéta Svobodová, Patrície-Anna Reitzová, Petr Laška 
 
Neomluveni: Hynek Ludvík, Petr Šohajek, Jan Verner, Inna Zelenská, Markéta Klapalová, 
Pavel Šimon, Anežka Matyášová, Ondřej Valchař, Jaroslav Bureš, Ondřej Zikl, Ludmila 
Stašová, Kristýna Šoukalová, Monika Kopřivová, Filip Majerík, Tomáš Vyčítal, Zlata 
Bauerová, Zdeňka Horáčková, Michal Havrda 
 
 
 
Program zasedání: 
 

1. Zahájení. 
2.  Pravidla pro distanční zasedání a hlasování Studentské rady Univerzity Pardubice. 
3.  Schválení programu zasedání. 
4.  Volba předsednictva SRUPa. 
5.  Nominace členů na pozici zástupce studentů RVH. 
6.  Informace ze SK RVŠ. 
7.  Různé. 
8.  Závěr.  

 
 
1. Zahájení. 

 
Předsedkyně SRUPa Lucie Částková přivítala přítomné členy na on-line schůzi SRUPa a 

informovala o nahrávání online zasedání SRUPa. 
 
 
2. Pravidla pro distanční zasedání a hlasování Studentské rady Univerzity Pardubice 

 
K danému bodu programu nejdříve proběhla diskuse, a to ohledně struktury programu 

zasedání z důvodu nutnosti přednostního schválení pravidel pro distanční zasedání a hlasování 
SRUPa, která byla stanovena zejména s ohledem na tajnou volbu předsednictva SRUPa. 
Nynější Jednací řád SRUPa dává možnost distančního zasedání a hlasování s předem danou 
formou a specifikací, která byla v rámci tohoto hlasování prostřednictvím FORMS. 



Samozřejmě se do budoucna předpokládá úprava pravidel pro distanční jednání a zasedání, 
která bude odrážet Jednací řád SRUPa. 

V rámci 4. zasedání SRUPa proběhlo hlasování o jeho veřejné a tajné formě v daném znění: 
Veřejná hlasování probíhají tak, že předsedající zveřejní formulář FORMS se zněním 

příslušného usnesení. Odkaz na formulář je odeslán do chatu. Řádní členové SRUPa volí z 
nabízených možností. Společně s volbou je zaznamenáno i jméno hlasujícího. Počet hlasů musí 
odpovídat počtu přihlášených členů SRUPa s volebním právem.  

V případě tajného hlasování je odkaz na formulář odeslán do chatu. Skupina, jež je 
oprávněna hlasovat je předem přesně definovaná. Řádní členové SRUPa volí z předložených 
možností, sběr dat probíhá anonymně, tzn., nezaznamenávají se jména hlasujících. Počet hlasů 
musí odpovídat počtu přihlášených členů SRUPa s volebním právem. 
 
Usnesení: Studentská rada Univerzity Pardubice schvaluje Pravidla pro distanční hlasování 
Studentské rady Univerzity Pardubic, a to pro zasedání konané online dne 6. 4. 2021 
 
Hlasování: 14-0-0 

 
 

3. Schválení programu zasedání 
 

Předsedkyně SRUPa seznámila přítomné s programem zasedání a vyzvala k hlasování 
prostřednictvím formuláře FORMS. 

 
Hlasování: 14-0-0 

 
 

4. Volba předsednictva SRUPa 
 
Předsedkyně SRUPa Lucie Částková nejdříve navrhla volební komisi pro volbu 

předsednictva SRUPa, a to ve složení: Ing. Ondřej Kuba (FES), Bc. Marek Henzl (FEI) a Ing. 
Eliška Matušková (FCHT) 
 
Hlasování: 12-0-2 

 
Předsedkyně SRUPa předala slovo volební komisi. Bc. Henzl uvedl nejdříve volbu 

předsedy SRUPa, kde na předsedu SRUPa kandidovala a rovněž s kandidaturou věřejně 
souhlasila Lucie Částková Lucie z Fakulty ekonomicko-správní. 

V rámci tajného hlasování bylo odevzdáno celkem 14 platných hlasů, z toho 4 osoby se 
hlasování zdrželi a 10 hlasů bylo kladných. 

Na funkci předsedy tedy byla s celkem 10 kladnými hlasy SRUPa zvolena Lucie Částková, 
která všem přítomným poděkovala za jejich hlasy a podporu. 

Další v pořadí byl volen 1. místopředseda SRUPa pro organizaci a studijní záležitosti, který 
řídí vnitřní organizaci SRUPa, stará se o vnitřní personální politiku SRUPa, shromažďuje 
podněty, nápady, připomínky od studentů a vyřizuje jejich žádosti. Předsedkyně SRUPa na tuto 
pozici nominovala Ing. Jiřího Šlapáka z Dopravní fakulty Jana Pernera, který s kandidaturou 
souhlasil.  



V rámci tajného hlasování bylo odevzdáno celkem 15 platných hlasů, z toho jedna osoba se 
zdržela hlasování a ostatních 14 hlasů bylo kladných. 

Na funkci 1. místopředsedy SRUPa pro organizaci a studijní záležitosti byl zvolen s celkem 
14 hlasy kladnými hlasy Ing. Jiří Šlapák, který následně poděkoval za zvolení. 

2. místopředseda SRUPa pro propagaci a rozvoj, který zajišťuje propagaci zejména na 
sociálních sítích, případně spravování webových stránek. Zájem o tuto funkci projevil Bc. 
Vojtěch Hula z Fakulty elektrotechniky a informatiky, který souhlasil s kandidaturou. 12-0-3 

V rámci tajného hlasování bylo odevzdáno celkem 15 platných hlasů, z toho tři osoby se 
zdržely hlasování a zbylých 12 hlasů bylo kladných. 

Na funkci 2. místopředsedy SRUPa pro propagaci a rozvoj byl s celkem 12 kladnými hlasy 
zvolen Bc. Vojtěch Hula. 

Předsedkyně SRUPa Lucie Částková poděkovala všem kandidátům za zájem a za svého 
zástupce si zvolila 1. místopředsedu pro organizaci a studijní záležitosti Ing. Jiřího Šlapáka. 

 
 

5. Nominace členů na pozici zástupce RVH 
 
Předsedkyně SRUPa informovala, že zájem o nominaci na zástupce RVH z řady studentů 

projevil Ing. Ondřej Kuba z Fakulty ekonomicko-správní, který působil v RVH již úplynulé 
dva roky a byl rovněž osloven předsedou AS UPa Ing. Bělinou a prorektorkou prof. Molkovou 
o jeho pokračování v činnosti Rady pro vnitřní hodnocení. Ing. Ondřej Kuba informoval, že 
v rámci posledních dvou let byly schváleny veškeré akreditace a momentálně probíhá kontrola 
naplňování standardů jednotlivých akreditací. Momentálně se mění dva z celkem devíti členů 
RVH, a to 1 student a prof. Čapek z Fakulty ekonomicko-správní. 

SRUPa doporučuje a nominuje Ing. Ondřeje Kubu jako zástupce studentů v Radě pro vnitřní 
hodnocení. 
 
 
6. Informace ze SK RVŠ 

 

Předsedkyně SRUPa Částková předala slovo Jiřímu Šlapákovi, který informoval, že v rámci 
SK RVŠ bylo zvoleno nové předsednictvo, a to ve složení Ing. Michal Farník (ČVUT), Bc. 
Martin Horvát (VUT), Damir Solak (MUNI).  

Za poslední rok se v rámci zasedání probíral přístup k digitalizovaným knihovnám pro 
studenty, který byl prodloužen do konce června 2021. Dalším bodem jednání SK RVŠ bylo 
usnesení, které řešilo distanční výuku – zejména jasně daný plán pro návrat studentů prvních a 
posledních ročníků, přístup studentů doktorského studia k vybavení vysokých škol, financování 
studia z důvodu jeho prodloužení vlivem opatření proti pandemii, obnovení praktické a 
laboratorní výuky, očkovací strategie, která by počítala i se studenty doktorského studia, včasné 
a transparentní řešení obnovení pracovní povinnosti studentů zdravotnických studií a 
v neposlední řadě, aby studentů vysokých škol byla věnována stejná pozornost jako žákům 
základních a středních škol. 

Dále proběhla schůzka na MŠMT za účelem novelizace financování doktorských studijních 
programů, která by například korespondovala s průměrnou mzdou.  



Rovněž proběhlo seznámené jednotlivých vysokých škol s výsledky a systémem hodnocení 
výuky, kdy u většiny vysokých škol bylo hlavním bodem nadefinování přibližně 10 otázek 
napříč všech fakult jednotlivých vysokých škol a dále umožnění písemné vyjádření, jak 
v anonymní, tak jmenovité formě. 

Nakonec v rámci SK RVŠ bylo řešeno a informováno o poplatcích za odepsání předmětu 
či rychlé rešerši cen jídel v menze v rámci diskuze mezi jednotlivými vysokými školami. 

 

7. Různé 
 

Předsedkyně Částková informovala ohledně objednaných propagačních materiálech, které 
již byly dodány na propagační sklad a v nejbližší možné době budou vyzvednuty.  

Ing. Šlapák informoval o hodnocení výuky na jednotlivých fakultách, odpovědí na 
komentáře studentů a samotné hodnocení studentů, kdy za poslední tři roky výrazně vzrostlo 
hodnocení výuky na Fakultě ekonomicko-správní, a to z důvodu, že vedení FES přistoupilo 
s novou vizí hodnocení výuky, kdy studenti, kteří hodnotí výuku mají přednostní možnost 
zapsání rozvrhových akcí jednotlivých předmětů. V rámci tohoto bodu se přítomní senátoři 
domluvili na existenci tohoto bodu v příštím zasedání SRUPa, kde by hodnocení výuky mohlo 
být detailně probráno. 

Nakonec proběhla krátká diskuze ohledně formální stránky distančního zasedání, která bude 
vyřešena po právním projednání a zhodnocení AS UPa. 

 

8. Závěr. 
Členům SRUPa, kteří se zasedání zúčastnili, předsedkyně poděkovala za aktivitu. 
 
 
                 Lucie Částková 
         t.č. předsedkyně SRUPa 


